

**intertek**

Total Quality. Assured.

**GMAP NEWS**

**July 2022**



國際轉證時間表

GMA Timeline  
July, 2022

June. 22, 2022



馬來西亞 Malaysia

ST COA和PCL證書流程異動，包含持證者必須是馬來西亞實際的進口商

July 21, 2022



沙烏地阿拉伯 Saudi Arabia

SASO更新SABER平台上產品圖片和S-CoC效期的要求

July, 2022



奈及利亞 Nigeria

無線認證NCC Type approval通知系列型號條件及部份產品樣品要求





## 【馬來西亞】ST COA & PCS認證流程異動

馬來西亞標準與工業研究院SIRIM於6月底宣布關於ST COA及PCL/PCS認證流程異動如下，並即刻起強制實施：

1. ST COA和PCL證書持證者必須是馬來西亞實際的進口商 (過去PCL可由製造商/工廠持有)。
2. 若申請者非實際進口商，SIRIM將拒絕所有新案和所有PCL的展延申請。
3. 因此，目前持證者為製造商/工廠之證書，在過期之後不可展延；必須以實際進口商名義重新申請。
4. 針對新案件，所有進口商都須事先申請各自的PCL/PCS License，不得使用製造商/工廠的許可證。



## [MALAYSIA] NCC REQUIREMENT FOR SAMPLE AND FAMILY APPROVAL

SIRIM, an Agency Under The Purview of The Ministry of International Trade and Industry, has some changes in practice of certifications of ST COA and PCL/PCS, in order to align with the original requirements.

Below are the changes of practice:

1. The certification holder of CoA and PCL (Product Certification License) /PCS (Product Certification Scheme) should be local importer in Malaysia. (Previously PCL/PCS license can be hold by Factory / Manufacturer).
2. SIRIM now will reject all new applications + Renewal for all PCL/PCS applications if the applicant is Not a real importer. (Not Local Company)
3. For all previously applicant under Factory/Manufacturer, it cannot be renew and must be applied under importer after expired .
4. So for all new applications, each importer needs to apply their own PCL/PCS license rather than ride on with the Manufacturer/Factory License.



## 進出口資訊分享 - 【沙烏地阿拉伯】 SASO更新SABER平台上產品圖片和S-COC效期的要求

沙烏地阿拉伯標準局(SASO)已自2022年7月21日起，強制要求進出口商在SABER平台上傳非管制產品之相關商品圖片。針對受管制產品，則要求自**2022年7月24日**起將相關商品圖片上傳至SABER平台。在SABER上申請P-CoC (Product CoC)時，必須至少上傳下列類型的圖片：

- 產品正面圖片
- 箱嘜/標籤/銘牌 (如果不適用的話，可以上傳基本商品圖片)
- 產品的品牌/商標

除了上述強制要求的圖片外，進口商亦可選擇上傳產品整體圖片及產品包裝圖片。

此外，SASO同時升級了SABER平台，將S-CoC (Shipping CoC)的有效期設定為自簽發日起兩個月。



## **[SAUDI ARABIA] UPDATE ON MANDATORY REQUIREMENT OF PRODUCT IMAGES AND VALIDITY OF S-COCS IN SABER**

Starting from 21st July 2022 onwards, the Saudi Standards and Metrology Organization (SASO) has enforced the mandatory requirement of uploading Product images in SABER for non-regulated products.

For regulated products, the requirement of uploading Product images in SABER will be enforced from 24th July 2022 onwards. It is mandatory to upload at least the below types of images while applying for P-CoC (Product CoC) in SABER:

- Front View of the Product
- Markings/Label/Rating Plate (wherever applicable, if not, a general Product image can be uploaded)
- Brand

Apart from the above mandatory images, the Applicant (importer) may also chose to optionally upload a general Product image and image of the Product's packaging.

Further, SASO has also enhanced the SABER platform to set the validity of S-CoC (Shipping CoC) to 2 months from its issuance date.



## 【奈及利亞】NCC-系列型號及樣品要求

奈及利亞通訊委員會NCC (Nigerian Communications Commission)要求部份無線通訊產品需符合以下條件，才能將不同型號放在同一張證書：

1. 必須是系列型號 (series/family models)
2. 並列在同一本測試報告及宣告信上

另一方面，申請認證時必須提供樣品，特別針對較有商用需求之NB、平板、手機、鍵盤、滑鼠、智慧錶、WiFi機、藍芽喇叭、數位相機(可WLAN/有線傳輸者)、列印機等。



## [NIGERIA] NCC REQUIREMENT FOR SAMPLE AND FAMILY APPROVAL

Nigerian Communications Commission (NCC) announced the requirement regarding to below:

### Family Approval

Only few devices are subject to this family approval while requirements remains the same:

1. Devices must come in series/family
2. They must share same test reports and Declaration of Conformity

### Sample requirement

The commercial grade sample of equipment is required for Notebooks, Tablets, Mobile phones, Mouse and Keyboards, Smart watches, Wi-Fi modems, Bluetooth speakers, Digital cameras (with WLAN/Wired Interface), Printer and etc.



## Intertek Taiwan - Electrical



pauline.kuo@intertek.com



[www.intertek-twn.com](http://www.intertek-twn.com)

